

Title (en)

DEVICE FOR SELECTING AND DISPLAYING MUSIC DATA SETS (OR SCALES) FROM AN ARRANGEMENT OF MUSIC DATA.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM SELEKTIEREN UND ANZEIGEN VON MUSIKDATENSÄTZEN (BZW. TONLEITERN) AUS EINER ANORDNUNG VON MUSIKDATEN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR SELECTIONNER ET AFFICHER DES ENSEMBLES DE DONNEES MUSICALES (OU DES GAMMES) A PARTIR D'UNE CONFIGURATION DE DONNEES MUSICALES.

Publication

EP 0289527 A1 19881109 (DE)

Application

EP 87906153 A 19871009

Priority

CH 416886 A 19861020

Abstract (en)

[origin: WO8802911A1] The device is provided with a sliding tongue (1) and a sliding casing (2) for selecting and displaying music data sets from a quantity of music data arranged on the sliding tongue, whereby the sliding casing (2) and sliding tongue (1) are provided with a self-covering grid (Z, S) and whereby music data (15) are arranged in lines (Z) and columns (S) in the grid on the tongue, and indicators (10, 10', 10'') are arranged in the grid (Z, S) on the sliding casing (2) also in lines (Z) and columns (S), said indicators displaying at least one music data set (3, 4, 5, 6, 7, 8, 9).

Abstract (fr)

Le dispositif comprend une languette coulissante (1) et une enveloppe coulissante (2) pour sélectionner et afficher des ensembles de données musicales à partir d'une quantité de données musicales disposées sur la languette coulissante. L'enveloppe coulissante (2) et la languette coulissante (1) sont pourvues d'une grille (Z, S) à auto-recouvrement, et les données musicales (15) sont disposées en lignes (Z) et en colonnes (S) dans la grille sur la languette, et des indicateurs (10, 10', 10'') sont disposés dans la grille (Z, S) sur l'enveloppe coulissante (2) également en lignes (Z) et en colonnes (S), lesdits indicateurs affichant au moins un ensemble de données musicales (3, 4, 5, 6, 7, 8, 9).

IPC 1-7

G10G 1/02; G09B 15/00

IPC 8 full level

G09B 15/00 (2006.01); **G10G 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09B 15/006 (2013.01); **G10G 1/02** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8802911A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8802911 A1 19880421; CH 671645 A5 19890915; EP 0289527 A1 19881109

DOCDB simple family (application)

CH 8700139 W 19871009; CH 416886 A 19861020; EP 87906153 A 19871009